
P R O T O K Ó Ł  Nr XIX/2020 

z XIX sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 30 kwietnia 2020r. 

w hali sportowej w SP w Kraszewicach  

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański   o godz. 16:00 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki 

nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej 

sesji przedstawia się następująco:  

 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad XIX sesji Rady Gminy. 

3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołów z obrad XVII i XVIII sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji 

uchwał. 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7.Przeprowadzenie wyboru kandydata z gminy Kraszewice na ławnika do Sądu                      

Rejonowego w Ostrzeszowie. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie w wyborach 

uzupełniających na kadencję 2020-2023, 

2) zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2020 rok, 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 

2020 – 2028, 

4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu, 

5) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Kraszewice, 

6)uchylenia uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a 

powstają odpady komunalne, 

7) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

8) przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży pobierających naukę na terenie Gminy Kraszewice, 



9) określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy uzdolnionym 

dzieciom i młodzieży pobierającej naukę na terenie Gminy Kraszewice 

oraz formy i zakresu tej pomocy. 

9. Interpelacje i zapytania Radnych.  

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i informacje.  

12. Zakończenie obrad. 

 

Radny Jan Wojtaszek zapytał o sprawozdanie Gminnej Spółki Wodnej 

ponieważ było zaplanowane na pierwszy kwartał, dlaczego tego sprawozdania 

nie ma ? 

Przewodniczący Radywyjaśnił, że prezes powiedział że na sesję nie przyjdzie 

ale z chęcią przyjdzie na komisję  rolnictwa. Być może boi się ze względów 

zdrowotnych... 

Radny Jan Puchała stwierdził , że skoro prezes boi się przyjść na sesję , 

powinien się bać też występować o środki finansowe do Gminy. 

Powinien złożyć sprawozdanie, ponieważ spółka działa na terenie całej Gminy. 

My jesteśmy przedstawicielami wszystkich sołectw i chcielibyśmy wiedzieć co 

się dzieje w spółce. Po raz pierwszy prezes powiedział że nie przyjdzie, więc ja 

proponuje abyśmy powiedzieli że nie damy pieniędzy na Spółkę Wodną. 

Radny Jan Wojtaszek zaproponował aby zrobić sprawozdanie i przestawić je na 

stronie internetowej gminy na co Pan Wójt wyraził zgodę. 

 

Porządek obrad został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 14, 
jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
   

 

 

 

Punkt 3.Wybór   Sekretarza obrad sesji  

Na Sekretarza Obrad XIX Sesji Rady Gminy wybrana został radna Sylwia 

Kolenda 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad XVII i XVIII sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił sekretarza  XVII sesji Sylwestra Gołdyna  

o wypowiedź na temat protokołu  z XVII sesji 

Sekretarz XVII sesji   stwierdził, że protokół  po poprawkach jest zgodny z 

przebiegiem sesji i zawnioskował o przyjęcie bez odczytania  

 

 
Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 14, 
jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0 
 



Przewodniczący Rady Gminy poprosił sekretarza  XVIII sesji Pawła Ilskiego 

o wypowiedź na temat protokołu  z XVIII sesji 

Sekretarz XVIIIsesji   stwierdził, że protokół  jest zgodny z przebiegiem sesji  

i zawnioskował o przyjęcie bez odczytania  

 

 
Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 12, 
jestem przeciw 0, wstrzymuję się 2 
 
 
 

Punkt 5 . Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i 

realizacji   uchwał. 

Wójt Gminy przedłożył Radzie sprawozdanie nt. swojej działalności    i z 

realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym, a więc od ostatniej sesji   w dniu 

21 marca 2020r.   

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Do sprawozdania radni  mieli następujące uwagi i zapytania: 

Radny Jan Puchała zapytał odnośnie drogi Podlas - Podkuźnica. Te słupki, to 

wytyczony pas przez geodetę tak jak jest w projekcie, ten łącznik to ok. 100m
2
, 

to jakieś 5 tys. zł . Chodzi o fakt, ponieważ wykupowaliśmy grunty pod drogę 

Leśna - Glinianki i tam właściciele zachowali się bardzo elegancko ponieważ 

tam była tylko symboliczna opłata ok 15 zł.  atutaj 50 zł za m
2
, to strasznie 

wysoka kwota. Jeśli Ci państwo, (tu popieram pana Wójta) nie chcą sprzedać za 

mniejszą kwotę to nie robiłbym  tego łącznika .  

Radny Karol Golanowski zapytał co ma zawierać remont boisk przy szkole, jaka 

jest zasadność aby robić remont za tak dużą kwotę 860 tys. zł 

Wójt Gminy odpowiedział na pierwsze pytanie. Jest w tłuczniu wytyczony 4m 

pas drogi i wchodzi w grunty prywatne. Moją intencją jest aby było też pobocze 

przy tej drodze dlatego chciałbym dokupić . Wytyczyliśmy po metrze  pobocza 

z jednej i z drugiej strony, ale przesuniemy ten pas drogowy aby dokupić tylko 

pas z jednej strony . 

Jeśli chodzi o zmiany w budżecie proszę o przesunięcie tych środków na 

wypadek gdyby doszło do porozumienia z właścicielami tych gruntów aby nie 

trzeba  było zwoływać sesji. 

Jeśli chodzi o pytanie na temat boisk przy szkole to są dwa boiska asfaltowe,  

a chciałbym aby były z bezpieczną powierzchnią. Pan Dyrektor zgłaszał, że 

chciałby wymienić siatkę koło szkoły. To nie jest wartość wyssana z palca. To 

był robiony projekt i dokumentacja . Ale chcemy ro zrobić pod warunkiem 

otrzymania  dofinansowania. Nie chcemy tego robić w tym roku . Być może jak 

środki pozwolą to w przyszłym roku  

Radny Jan Wojtaszek zapytał: 



Co z otwarciem placu zabaw, następnie remont chodnika, ponieważ kilkakrotnie 

zgłaszałem dziurę na chodniku koło przystanku w Racławicach. Proszę o 

interwencję w tej sprawie.  

Droga Jajaki - Jelenie gdy zgłosił Pan tę drogę nie było mowy, że będzie 

robiona w całości. Przez ulicę Słoneczną aż do końca. Na ulicy Słonecznej 

Jajaki 

nakładka jest nowo zrobiona. Stan jest idealny. Są inne drogi które w pierwszej 

kolejności wymagają remontu przed tą drogą. 

Droga Glinianki temat wyszedł na przedostatniej sesji, gdzie Pan Wójt zgłaszał, 

że droga jest źle zrobiona i są wyrwy w asfalcie. Pan Wojt stwierdził, że nie da 

Pan rekomendacji tej firmie. W związku z tym radny zadał pytanie kto był 

inspektorem nadzoru na tej drodze i czy wykonawca drogi ulica Leśna - 

Podkuźnica to ta sama firma co robiła drogę Glinianki a droga została zrobiona 

źle.  

Radny Jan Puchała wyjaśnił że  umknęło mu w poprzedniej wypowiedzi, że 

patrząc na oś jezdni tego łącznika i na ul Leśnej i Młyńskiej to jest przesunięcie,  

bo droga była prosta, dlatego właściciele gruntów muszą udokumentować, jaka 

jest faktyczna granica tej działki, bo z tego co wiem nie maokamieniowanych 

działek, na swój koszt właściciele działek powinni zrobić pomiary geodezyjne.  

Jeśli chodzi o pytanie Jana Wojtaszka o firmę, to jest to ta sama firma, co robiła 

Glinianki. 

Wójt Gminy odpowiedział na pytania Jana Wojtaszka 

Jeśli chodzi o place zabaw to Wójt nic nie mówił na ten temat, ponieważ są 

wszystkie place zamknięte. Temat dziury w chodniku to ta  droga należy do 

powiatu i tam proszę kierować swoje uwagi. 

Jeśli chodzi o firmę to jest ta sama firma, ale przypomnę,że nie jest podpisana 

jeszcze umowa . 

Radny Jan Wojtaszek dopowiedział, że jeśli chodzi o dziurę w chodniku  

w sprawozdaniu powiedział Pan że zostało wystosowane pismo. Pytanie czy 

zostało wystosowane. 

Wójt Gminy odpowiedział, że pismo zostało wysłane i zostanie udostępnione 

Janowi Wojtaszkowi. 

 

 

 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący, Artur Chowański    przedstawił radnym sprawozdanie  

z działalności  

 

Z racji sytuacji spowodowanej korona wirusem poprosiłem Komendanta 

powiatowego policji w Ostrzeszowie, Komendanta Gminnego OSP w 

Kraszewicach oraz panią kierownik gminnej biblioteki o złożenie informacji za 



2019 r. w formie elektronicznej. Informacje te zostały do Państwa przesłane z 

materiałami na sesje. Gdyby Państwo mieli jakieś pytania proszę o kierowanie 

ich do mnie, a na następnej sesji postaram się udzielić odpowiedzi. 

 

Odbyły się 3 posiedzenia  komisji stałych:  

 

- środa 22 kwietnia spotkała się Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki 

Żywnościowej, Handlu i Usług, 

- dzień później w czwartek spotkała się  Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, 

Prawa i Porządku Publicznego, 

- w piątek 24 kwietnia brałem udział w posiedzeniu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu Rady Gminy 

 

Proszę przewodniczących Komisji o krótką informację na temat tych spotkań. 

 

Sprawozdanie z komisji budżetowej przedstawił przewodniczący komisji 

Sylwester Gołdyn  

W dniu 24 kwietnia odbyło się posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu Gminy Kraszewice. W obradach oprócz  wszystkich członków komisji 

wzięli udział : Pan Wójt, Pan Sekretarz, Pani Skarbnik, Przewodniczący Rady 

Gminy. 

Komisja zajęła się następującymi zagadnieniami z planu pracy. 

• Zamierzenia prac porządkowych i remontowych w 2020 r. 

wykonywanych przez pracowników interwencyjnych  

• Analiza wydatków poniesionych w dziale gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i określenie kosztów ponoszonych przez Urząd Gminy.  

W projekcie uchwały w sprawie Zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2020 

rok komisja dokonała następujących zmian  

• przesunięto 10 tys. zł z zadania zakup pieca dla UG ( pozostanie 140 tys. 

zł) na nowe zadanie, tzn. nawodnienie skweru przy wjeździe do 

Kraszewic od strony Grabowa  

• ponieważ nie  uruchomiono dowozu seniorów, a było tam przeznaczone 

25tys. zł kwotę tę przeznaczono na remont mieszkania nad domem 

seniora 15tys. zł oraz na klub seniora , który ma powstać w Głuszynie 10 

tys. zł 

Następnie zostały przeanalizowane materiały sesyjne w głównej mierze dotyczą 

zmian w Regulaminie Gospodarowania odpadami . 

 

Sprawozdanie z Komisji Rolnictwa przedstawiła Radna Jolanta Łuszczek  

22 kwietnia odbyło się posiedzenie komisji rolnictwa . Tematem odśnieżanie 

dróg. W tym roku koszty były dużo mniejsze . Obradowaliśmy również nad 

gospodarowaniem odpadami . Była mowa o koszach Bio, że jeśli ktoś ma 



kompostownik nie musi mieć kosza bio. Będą również zmiany w odbiorze koszy 

u przedsiębiorców.  

 

Sprawozdanie z Komisji Oświaty przedstawił Radny Jacek Wabnik 

23 kwietnia 202r odbyła się komisja Oświaty . Przedmiotem obradowania 

komisji było zaopiniowanie uchwały nr 8 i 9 z dzisiejszego porządku obrad 

sesji. Komisja była za przyjęciem tych uchwał i zaopiniowała pozytywnie  

następnie komisja zajęła się projektem uchwały w sprawie obniżenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin. Komisja zaopiniowała ten 

projekt negatywnie i zaproponowała aby nie wprowadzać go na sesję. 

Analizowaliśmy również materiały sesyjne  

 

 

Punkt 7.Przeprowadzenie wyboru kandydata z gminy Kraszewice na 

ławnika do Sądu  Rejonowego w Ostrzeszowie 
 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącą zespołu ds. kandydata na 

ławnika  Radną Małgorzatę Broniecką do przedstawienia opinii w sprawie 

kandydatów na ławnika.  

Radna przedstawiła pozytywną opinię zespołu  Rady Gminy Kraszewice który 

opiniował kandydatów na ławników do Rejonowego Sądu w Ostrzeszowie . 

Kandydaci to Jan Łebek i Marzena Błaszczyk. 

 Radna poinformowała, że przyszła również opinia Komendanta 

Wojewódzkiego Policji na temat kandydatów na ławników 

Przewodniczący rady poinformował, że przechodzimy do wyboru komisji 

skrutacyjnej 

Radna Małgorzata Broniecka zaproponowała kandydaturę następujących osób: 

Marcin Cichosz, Sylwia Kolenda, Karol Golanowski. Radni zgodzili się aby być 

członkami komisji skrutacyjnej . 

Przewodniczący Rady zawnioskował o zamknięcie listy do komisji  skrutacyjnej 

i poddał wniosek pod głosowanie. 

Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem 

przeciw 0, wstrzymuję się 0 

 

Następnie przewodniczący rady zapytał kto jest za tym aby w komisji 

skrutacyjnej były następujące osoby : Marcin Cichosz, Sylwia Kolenda, Karol 

Golanowski. 

Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem 

przeciw 0, wstrzymuję się 0 

Przewodniczący Rady poinformował, że aby komisja mogła się ukonstytuować 

proszę komisję o wybranie spośród członków przewodniczącego. W tym celu 

została zarządzona przerwa. 



Po przerwie Komisja Skrutacyjna poinformowała, że przewodniczącym został 

Karol Golanowski. 

Przewodniczący Karol Golanowski przedstawił radnym zasady tajnego 

głosowania  

Następnie Komisja wyczytywała po kolei wszystkich obecnych radnych którzy 

oddali swój głos na piśmie i wrzucali do urny. 

Przewodniczący rady zarządził przerwę w celu przeliczenia głosów i 

sporządzenia protokołu z wyborów. 

Po przerwie komisja przedstawiła protokół z wyborów w którym 

poinformowała, że ważnych głosów oddano 13 w tym 11 na Pana Jana Łebka a 

2 głosy  na Marzenę Błaszczyk, 1 głos nieważny. 

 

 

Punkt 8. Podjęcie  uchwał w sprawie: 

 

1)wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie w wyborach 

uzupełniających na kadencję 2020-2023,  

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy  

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XV/123/2020  

w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie w wyborach 

uzupełniających na kadencję 2020-2023 

(za - 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0), 

która stanowi załącznik nr  4 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

2) zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2020 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy  
W sprawie projektu radni mieli następujące uwagi i zapytania: 

 

Radny Jan Puchała zapytał o 815938zł że refundacja wpłynęła w 2019  

a przychodem w 2020. Spłata kredytu była w 2020r tak? Radny zrozumiał że 

kwota 815938 zł wpadło do budżetu  w 2019 czyli o taką kwotę zwiększyły 

się wolne środki . Na udział własny na ul Kwiatową braliśmy kredyt ?  

W związku z czym czy te pieniądze które wpłynęły od wojewody poszły na 



jednorazową spłatę tego kredytu który wzięliśmy czy wciąż kwota ta jest do  

spłaty i w dalszym ciągu mamy kredyt ? 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że kredyt braliśmy na Folusz nie na ul. 

Kwiatową.  Na ul. Kwiatową mieliśmy własne środki. Zwrot środków na 

drogę Jelenie – Folusz zostały włączone do budżetu i nie poszły na 

jednorazową spłatę zaciągniętego wcześniej kredytu. 

Radny Jan Puchała dopytał o wzrost o 36 tys. zł na oczyszczalnie czy to na 

dokumentację ? 

Kiedyś jak składaliśmy wniosek na wymianę rur to już była dokumentacja. 

Czy to jest modernizacja dokumentacji ?  

Czy jest jakaś podstawa prawna że całe kary umowne szły do wojewody ?  

Rozumiem że 36 tys. to na dokumentację na ul. Kaliską? Czy już mamy na 

jakich warunkach przejmiemy tą drogę? 

Radny Jan Wojtaszek zapytał odnośnie wykupu gruntów 25 tys. na ul Leśną. 

Chciałem przypomnieć wypowiedź Pana Mamiaka gdy byłą budowana droga 

Zacisze, aby mieć drogę szerszą mieszkańcy oddali bezpłatnie grunty pod tą 

drogę. Podobnie było w Racławicach, gdy droga Racławice - Mączniki szła 

przez las droga została zkomunalizowana, zabrano grunty właścicielom 

mieszkańcom Racławic i Renty nie dostali ani grosza. Mieszkańcy są 

zadowoleni, że po prostu jest droga. 

Radny odniósł się do wypowiedzi Jana Puchały, ponieważ było już wydane 

ok 60 tys. zł  na dokumentację modernizacji oczyszczalni ścieków 

Kolejnym pytaniem było utworzenie przestrzeni w Jeleniach że zwiększa się 

o kwotę 5 tys. zł  o jakie prace chodzi ? 

W dziale Urząd Gminy radny zapytał dlaczego zwiększa się tam środki  

Odnośnie oświetlenie dróg napisane że zwiększa się kwotę o 47 tys. zł 

Panie Wójcie w Programie Ochrony Środowiska na lata 2017-2023 było 

zaplanowane oświetlenie drogi w Racławicach – Mączniki pomimo, że 

miano realizować w 2019 – 2020r. środki nie zostały przyznane i wciąż nie 

jest to zrealizowane . Jest to inwestycja pomijana  

Przeciwdziałania Alkoholizmowi . Uważam że komisja powinna złożyć 

sprawozdanie za 2019 rok 

Następnie utworzenie domu seniora w Głuszynie 10 tys. zł. Proszę o 

wyjaśnienie na co dokładnie to jest  

Wójt Gminy wyjaśnił, że jeśli chodzi o kwotę 35 tys. na oczyszczalnię 

ścieków. Jest to kwota przeznaczona na dokumentację . Ten temat dokładnie 

był omawiany na komisji. Opracowaliśmy nowy wniosek i wnioskujemy o to 

co nam potrzebne. Wnioskujemy o modernizację oczyszczalni ścieków, 

wymianę rur, oraz stację uzdatniania wody w Kuźnicy Grabowskiej. 

Zmieniliśmy pomysł na modernizację oczyszczania ścieków. Technologia się 

zmieniła. Chcemy postawić nowy zbiornik a poprzednia dokumentacja 

obejmowała modernizację tego co jest. Złożyliśmy wniosek  i czekamy. 

Jesteśmy na liście rezerwowej  



Jeśli chodzi o zwrot środków do Urzędu Marszałkowskiego czyli dochodów 

uzyskanych przy realizacji Domu Seniora . Pierwotna informacja z Urzędu 

Wojewódzkiego dotyczyła pełnej kwoty czyli 15 tys. zł. Ostateczna decyzja 

jest taka że rozliczamy 12 tys. To nie jest kara  

Jeśli chodzi o remont lokali komunalnych to pomysł jest aby zrealizować, 

wyremontować pomieszczenie do góry w Domu Seniora i chcemy zrobić 

lokal mieszkalny i udostępnić. 

Jeśli chodzi o drogę na ul Kaliskiej mamy decyzję, że powiat chce nam 

przekazać tę drogę. Na kolejnej sesji zostanie przygotowana uchwała  

o przyjęciu drogi. 

Jeśli chodzi o odpowiedź na pytania Jana Wojtaszka to jeśli chodzi o prace 

dodatkowe w Jeleniach to jest ułożenie chodnika z kostki brukowej. 

Jeśli chodzi o 150 tys. zwiększone na wynagrodzenia to między innymi na 

odejście jednej osoby na emeryturę. 

Klub seniora w Głuszynie to jest wkład własny ponieważ dostaliśmy 

dofinansowanie  

Przewodniczący Rady Artur Chowański odpowiedział na pytanie dotyczące 

sprawozdania z komisji alkoholowej  to będzie w drugim półroczu  

 

 

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  więcej uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 

14 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XV/124/2020 w 

sprawie  zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2020 rok, 

 (za - 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 2głosy), 

która stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu. 

 

 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 

2020 – 2028, 

Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Gminy  

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 

14 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XV/125/2019 w 

sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na 

lata 2020 – 2028 

 (za - 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 2głosy), 



która stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 

 

 

4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu, 
Projekt uchwały przedstawiła skarbnik 

 

W sprawie projektu radni mieli następujące uwagi i zapytania: 

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  więcej uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 

14 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XV/126/2019 w 

sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na 

lata 2020 – 2028 

 (za - 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0głosów), 

która stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu. 

 

5) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Kraszewice, 

Projekt uchwały przedstawił wójt Gminy 

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych  uwag i zapytań, 

więc Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 

14 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XV/127/2019 w 

sprawie  uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Kraszewice 

 (za - 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0głosów), 

która stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu. 

 

 

6)uchylenia uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,  

a powstają odpady komunalne, 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 

14 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XV/128/2019 w 

sprawie  uchylenia uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 



właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne 

 (za - 11 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymało się – 2głosy), 

która stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

7) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy 

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 

14 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XV/129/2020 

w sprawie  szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

 

 (za - 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0głosów), 

która stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu. 

 

8) przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 

młodzieży pobierających naukę na terenie Gminy Kraszewice, 
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy  

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 

14 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XV/130/2020 

w sprawie  przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży pobierających naukę na terenie Gminy 

Kraszewice, 

 



 

 (za - 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0głosów), 

która stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu. 

 

 

9) określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy uzdolnionym 

dzieciom i młodzieży pobierającej naukę na terenie Gminy Kraszewice oraz 

formy i zakresu tej pomocy. 
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy  

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 

14 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XV/131/2020 

w sprawie  określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy 

uzdolnionym dzieciom i młodzieży pobierającej naukę na terenie Gminy 

Kraszewice oraz formy i zakresu tej pomocy. 

 

 

 (za - 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0głosów), 

która stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu. 

 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie było żadnych  interpelacji 

 

10. Odpowiedzi na interpelacje. 

Nie było odpowiedzi na interpelacje 

 

11. Wolne głosy i wnioski 

Radny Jan Puchała zapytał czy coś się zmieniło, jeśli chodzi o udostępnienie 

danych osobowych przy wyborach.  

Wójt Gminy odp.  że pierwsze pismo nie miało podstawy prawnej więc dane nie 

zostały udostępnione . Poczta wysłała drugie pismo, które spełniało przesłanki . 

Pomimo opinii miałem wątpliwości i uważałem że nie ma podstawy prawnej . 

Wybory są zarządzone jeszcze starym trybem w lokalach wyborczych. 

Radny Jan Puchała zapytał czy nasze dane zostały wysłane ale zaszyfrowane . 

Wójt znalazł się w bardzo trudnej sytuacji . Jakby coś się zmieniło bardzo 

proszę o maila i nas poinformować . 

Wójt Gminy wyjaśnił, że o decyzji był poinformowany przewodniczący rady  

Radny Jan Mamiak poinformował że jeśli chodzi o prezesa GSW to wniosek 

aby zaprosić go na komisje rolnictwa  



Radny Jan Wojtaszek na wypowiedź radnego Mamiaka stwierdził, że zarząd 

spółki wodnej w Kraszewicach działa nie legalnie. Uzasadnił to 

tym, że zarząd powinien mieć udzielone absulatorium przez tzw delegatów i 

sekcyjnych wybieranych kadencyjnie na 5 lat a ich kadencja skończyła się w 

grudniu 2019r. 

Radny powrócił do pytania zadanego na poprzedniej sesji dlaczego chodznik na 

ulicy Kwiatorej nie jest zrobiony do końca  

przy nowo wybudowanej drodze. Padło stwierdzenie, że pas drogowy jest za 

wąski, a teraz w tym pasie wybudowani drogi, 

wykopano rów. Radny zapytał o faktyczną szrokość pasa drogi w tym miejscu. 

 

 

Punkt 12. Zakończenie obrad  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy Artur Chowański podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, 

Skarbnikowi Gminy, sołtysom i pozostałym uczestnikom za udział w obradach - 

zamykając tym samym o godz. 20
00

XIX sesję Rady Gminy Kraszewice.  
   Protokołowała:                   Sekretarz Obrad XIX sesji Rady Gminy 

  

   /-/ Lidia Plewa          /-/ Sylwia Kolenda  

 


